
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 170

Ministeren oplyste på samrådet om kontrol med dyretransporter den 8. november 2018,

at en arbejdsgruppe under Fødevarestyrelsen er blevet bedt om at se på fremtidens kon-

trol med dyretransporter, men uden at arbejdsgruppen har fået et kommissorium for ar-

bejdet. Vil ministeren oplyse, hvilke rammer der er lagt for arbejdsgruppens arbejde og

anbefalinger? Og vil ministeren oversende eventuelle bestillinger fra departementet til Fø-

devarestyrelsen om arbejdsgruppen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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